
Møtereferat
Møtet gjaldt Su - Risvollan

Su - Sollia

Dato 19. oktober 2023

Tidsrom kl 17.00 - 18.00

Sted Risvollan barnehage, personalrom

Til stede SU Risvollan: Åse Marie Asp Nielsen, Julie Stene Nilsen, Anne Vollan, Nina Bueng
Bjørklund
SU Sollia: Siri Marie Skaftun, Sindre Kristian Alvsvåg, Line Anita Sandvik, Ann
Karin Folland
Synnøve Øien og Bente Brissach

Forfall Su Risvollan: Julie Stene Nilsen
Su Sollia: Sindre Kristian Alvsvåg

Referent Bente

Kopi til Hjemmesiden

Sak 18 /23: Godkjenning av møtereferat fra 07. september 2023

Godkjent

Sak 19/23 Godkjenning av møteinnkalling.

Godkjent

sak 20/23 Forberedelse foreldreråd

- valg av foreldrerepresentanter til SU og FAU

Valg av FAU representanter på Risvollan:

Maur: 2018 barna 2 foreldrerepresentanter.

2019 barna: 1 foreldrerepresentant (Øyvind Kolbu Rognstad sitter 1 år til)

Sommerfugl: 2020 barna 1 foreldrerepresentant (Ida Sofie Myhr sitter 1 år til)

Meis: 2021 barna: 2 foreldrerepresentanter

Spurv: 2022: 1 foreldrerepresentant

Valg av FAU representanter på Sollia:

Storbarn 2018 barna: 1 foreldrerepresentant

2019 barna: 2 foreldrerepresentanter

2020 barna: ingen (Camilla Hildrum og Olav Galteland sitter 1 år til)

Blomstertunet 2021: ingen(Therese Yvonne Reberg sitter 1 år til)

Tyttebærhaugen 2022: 2 foreldrerepresentanter

https://www.trondheim.kommune.no/globalassets/10-bilder-og-filer/01-barnehager/barnehager-a-g/blakli-barnehager/fau-og-su-referat-7.-sept.pdf


Valg av SU representanter:

Risvollan: Åse Asp Nielsen går av i SU. Åse har meldt at hun tar gjenvalg.

Julie Stene Nilsen: 2022-2024. Sitter 1 år til.

Nytt valg: Taes på foreldrerådet til småbarn.

Sollia: Siri Marie Skaftun går av i SU. Siri Marie har meldt at hun tar gjenvalg.

Sindre Kristian Alvsvåg: 2022-2024. Sitter 1 år til.

Nytt valg: Taes på foreldrerådet til småbarn.

Kommentarer fra SU:

- fint at det er kontinuitet i Su, fint å ha med foreldre med erfaring

- viktig med kontinuitet når vi skal over i ny barnehage ( Risvollan)

- valg tas på foreldrerådet til småbarn

- fint å løfte opp de arena foreldrene har - fint at FAU også bidrar

- fint å starte som representant i FAU for å bli kjent med barnehagen, og deretter gå over til SU

Foreldremøtene:

Dato: 30. oktober, 1. november, 7. november og 9. november

Det er foreldreråd samme dag for de avdelingene som har foreldremøtet.

På alle foreldremøtene informerer Synnøve eller Bente om rollene i de ulike rådene, slik at foreldre får

større kjennskap til hva Foreldreråd, SU og FAU er.

Småbarn Risvollan:

Spurv: 30. oktober kl 17.00 - 18.15

Meis: 30. oktober kl 17.00 -18.15

Foreldreråd: kl 18.15

Småbarn Sollia:
Tyttebærhaugen: 30. oktober kl 18.00 - 19.15

Blomstertunet: 30. oktober kl 18.00- 19.15

Foreldreråd: kl 19.15

Storbarn Risvollan:

Sommerfugl: 1. november kl 18.00 - 19.15

Rødgruppa på Maur: 1. november kl 18.00 - 19.15

Foreldreråd: kl 19.15

Storbarn Sollia:

Blåbærlia: 1. november kl 17.00 - 18.15

Foreldreråd: kl 18.15

Rødgruppa på Kreklingtoppen: 9. november kl 17.00 - 18.30

Foreldreråd: kl 18.30



Roggbif: (Sollia og Risvollan er sammen): 7. november kl 17.00 - 18.15

Foreldreråd: kl 18.15

Innkalling foreldreråd blir sent på samme invitasjon som foreldremøtet:

Innhold på dette første foreldrerådet er:

- valg

- Vi ønsker å skape den gode foreldrådskultur. Hva kan foreldrerådet bidra med?

- FAU - foreldrearrangement

Saker på Foreldreråd kan også være:

- oppsummere hva FAU og SU pratet om i september, knyttet til enhetsavtalen. Å bygge sterke

barnefellesskap. Tiltak på enhetsavtalen. Foreldrenes rolle.

- Nettvett

- Vi skal sammen skape et godt barnehagemiljø for alle barna. Refleksjonsoppgaver - om hva?

- Oppvekststrategien; Stein saks papir: Hva betyr dette?

- Tiltak i enhetsavtalen: Hvordan kan foreldre bidra inn for å bygge sterke barnefellesskap?

- Inkluderende barnehagemiljø - styrke barnefellesskapet? for eksempel: felles regler rundt invitasjon

på bursdager og annet.

- For Risvollan barnehage: flytting til ny barnehage: tanker fra foreldrene? hva kan foreldre bidra

med? Hvilke forventninger har foreldre til ny barnehage?

Ledelse av Foreldreråd: SU leder/ SU representant. Ledelsen på Blakli barnehager deltar.

Saker som kommer opp i Foreldrerådet tas med tilbake til SU.

sak 21/23 Informasjon om bemanningssituasjonen:

- Det er fortsatt utfordringer i barnehagene i Trondheim kommune, vi har ikke tilgang til faste og

kjente vikarer. Vikarene kan ofte heller ikke jobbe hver dag, og dermed kommer det ulike og ukjente

vikarer og jobber i barnehagen.

- Vi er allerede ned på minimum ift grunnbemanning.

- I perioder har vi høyt sykefravær pga av influensa/covid og andre årsaker

Ved stort fravær på en avdeling, påvirkes ofte hele huset ( og noen ganger hele enheten)

Ledelsen, i samarbeid med avdelingen vurderer bestandig hver enkelt situasjon og ser helhetlig på dette.

Vi har ukentlige organiseringsmøter der vi i samarbeid ser på neste uke/den neste måneden.

Tiltak ved fravær på en avdeling kan være:

● flytte fast personal fra en annen avdeling/ hus - dette for å samarbeide til det beste for alle barna.

● fast vikar hver dag. En vikar som har jobbet hos oss over lengre tid vil etterhvert få økt ansvar og

delta i kompetanseheving på enheten. Denne vikaren har da samme ansvar som fast ansatt.

● vi etterstreber å ha to faste ansatte på avdelingen ( dette er avh av antall barn på avdelingen)

● vi samarbeider på tidligvakt og seinvakt

● vi er ute eller inne samtidig



● turer utgår ( turer er ressurskrevende)

● informasjon om matpakke (matlaging er ressurskrevende)

● barnehagen sender informasjon til foreldre om mulighet for å hente tidligere

● barnehagen kan, i samarbeid med kommunalsjef for barnehager, ha kortere åpningstid

Siden midten av september til starten av november har det vært fravær på Kreklingtoppen på Sollia

barnehage. Alt fravær påvirker både barn, foreldre og ansatte. Informasjon til de to avdelingene er sendt ut.

Tiltak for storbarn Sollia:

- Vi er nå inn i en prosess for hvordan samarbeide enda tettere på storbarn( 2018, 2019 og

2020 barna på Sollia)

- Vi prøver å holde foreldre oppdatert og å gi riktig og tilpasset informasjon. Vi har fått endel

spørsmål angående dette.

- Informasjon om endringer vil sendes ut så snart personalsituasjonen er klar.

- Informasjon om samarbeid og ukeplan vil gis på foreldremøtene til Blåbærlia og Rødgruppa

( Kreklingtoppen) og foreldrerådet til Roggbif Sollia.

sak 22/23 Økonomi.

Det er gjennom media, og gjennom informasjon til enhetene i Trondheim kommune, blitt informert at det

ligger an til budsjettoverskridelser på til sammen 272 mill for 2023, i Trondheim kommune. Forslag om kutt

på 2 millioner for barnehager. Det er ikke politisk besluttet enda.

sak 23/23 Eventuelt

Ingen saker meldt

-


